



寶血幼稚園 17-18 學年入學申請表

Precious Blood Kindergarten

Application Form for Admission for the 2017-2018 School Year

(只供本幼稚園填寫)

For Official Use Only

申請編號：

Application No.: _____

申請入學班級： 上午班 下午班 / 幼兒班 低班 高班
Applying for Class A.M. P.M. K1 K2 K3

(請在適當空格上加✓號，只可選擇一項。Please put a ✓ in the appropriate box. You can only make one choice.)

甲部：申請人資料

Part A: Applicant's Particulars

中文姓名：_____ 英文姓名：_____ 性別：_____
Name in Chinese Name in English Sex

年齡：_____ 出生日期：_____年_____月_____日
Age Date of Birth year month day

出生地點：_____ #出生證明書編號：_____
Place of Birth #Birth Certificate No.

*家中常用語言： 粵語 普通話 英語 其他：_____
*Spoken Language at home Cantonese Mandarin English Others

宗教：_____ 領洗日期：_____年_____月_____日 堂區：_____
Religion Date of Baptism Parish



請在適當的空格上加✓號。Please tick the appropriate boxes.

#如使用出生證明書以外的身份證明文件，請註明。If identity document(s) other than Birth Certificate is / are used, please specify.

乙部：家長資料

Part B: Parents' Particulars

| 家長姓名 Parents' Names | 手提電話號碼 Mobile Phone | 任職機構名稱 Company Name | 職業 Occupation |
|---------------------|---------------------|---------------------|---------------|
| (父) Father | | | |
| (母) Mother | | | |

住址：_____
Home Address

電郵地址：_____
Email Address

丙部：現/曾就讀本幼稚園之兄弟姊妹資料(如適用)

Part C: Particulars of siblings who have studied / are studying at this school (if applicable)

| | 姓名 Name | 學年 School Year | 班級 Class | 關係 Relationship |
|---|---------|----------------|----------|-----------------|
| 1 | | | | |
| 2 | | | | |

資料統計：

Statistics

請問 貴家長從哪個途徑得知本校的資料? How do you know the information of our school?

本校網頁 / 社交網路 報章/雜誌 朋友介紹(姓名：_____)
Our website / Facebook Newspaper / magazine Introduced by friend

日期：_____
Date

家長簽署：_____
Signature of parent

此表格所提供的個人資料會用作處理幼稚園入學申之用。申請程序完成後，所有提供資料將被銷毀。根據個人資料(私隱)條例規定，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢，請與幼稚園聯絡。

Personal data in this form is provided for processing application for kindergarten admission. After completion of the application procedure, all information provided will be disposed of. In accordance with Personal Data(Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the kindergarten for any enquiries.

注意事項：

1. 申請表格必須單面列印，並須於10月17日至10月22日期間交回本幼稚園辦理及領取『接見證』手續，恕不接受郵遞、傳真或網上遞交。
2. 遞交申請表格時，須同時遞交以下申請人資料：
 - ◇ 出生證明書副本
 - ◇ 相片兩張(貼於申請表及接見證上)
 - ◇ 報名費 40 元(現金)
 - ◇ 回郵信封 2 個 (須貼足夠郵資郵票，清楚寫上考生姓名及地址。)
3. 如取錄的考生超過既定學額，學校將以抽籤方式編配考生於上午或下午班。

Note :

1. Applicants should submit the application form in person between October 17 to 22 at school. Submissions by post, fax or e-mail will not be accepted. The school will return the slip of 'Notification of Interview' in due course. (Downloaded application forms must be printed on **one side**.)
2. Applicants should submit the completed application form including the followings:
 - ◇ Copy of applicant's birth certificate
 - ◇ Two recent passport size photos
 - ◇ \$40 Application Fee (Cash only.)
 - ◇ Two self-addressed stamped envelopes with applicant's name and address on it. Each envelope must have a stamp of \$1.7 value affixed.
3. The school reserve the right to allocate students to the morning or afternoon classes by drawing lots if number of accepted candidates exceed the prescribed class limits.



寶血幼稚園 17-18 學年入學接見證
Precious Blood Kindergarten
Notification of Interview 2017-2018

請家長填妥申請人資料及貼上相片，接見時間由校方填寫。

Please fill in the applicant's information and paste photo. Interview time will be filled in by the school.

(只供本幼稚園填寫)

For Official Use Only

申請編號：

Application No.: _____

中文姓名：_____

Name in Chinese

英文姓名：_____

Name in English

性別：_____

Sex

出生日期：_____年_____月_____日

Date of Birth

接見日期：2016年11月5日

Date of Interview

_____午_____時_____分

* 只供校方填寫 For school only

近
照

photo

注意事項：

1. 接見時間將由校方安排，恕不更改。
2. 請按接見時間攜帶『接見證』準時到校。
3. 取錄與否，將於 2016 年 12 月 9 日前書面通知。

Note :

1. Interview time will be assigned by school. It will not be possible to change the interview time.
2. Please arrive punctually at the school with this 'Notification of Interview'.
3. Parents will be notified in writing by December 9, 2016.